

《单词百科:large-sized是什么意思?large-sized怎么发音?large-sized的解释和用法》

英语单词large-sized是什么意思?large-sized怎么读?large-sized怎么发音?简答网为您整理了large-sized的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



large-sized怎么读

large-sized的读音:[ˈlɑːd s'aɪz]

large-sized的意思

1、大型，大型的，大号;

large-sized的相关词组

1、at large (囚犯) 在逃;逍遥法外;一般说来;详细地;

- 2、a large number of 很多;
- 3、a large crowd of 一大群人
- 4、a large amount of 大量;一大堆;
- 5、by and large 总的来说, 大体而言;大体上;大致如此;
- 6、by a large margin 差距悬殊, 大幅度的, 优势明显的;
- 7、Extra large 特大号;海;
- 8、have a large following 有大量的追随者吗
- 9、in large part 在很大程度上;
- 10、in large measure 在很大程度上
- 11、in large 大规模地;
- 12、in a large part 在很大程度上;
- 13、loom large 赫然耸立, 显得严重;
- 14、Large Shield 巨盾;
- 15、large scale 大尺度;
- 16、large quantities of 大量...;
- 17、large prawn 大对虾;
- 18、large packing 大包装;
- 19、large order 艰巨的工作;
- 20、large numbers of 大量的, 数目很多的;

large-sized的双语例句

- 1、Zhangze Reservoir is a large sized reservoir in Haihe Catchment of Shanxi Province.
漳泽水库是山西省境内海河流域的一座大型水库.

2、The flat container is important tool for extruding large-sized aluminum wallboard.

扁挤压筒是挤压大型铝壁板的重要工具.

3、He has created the large-sized frescoes for many universities.

曾为多所大学创作大型壁画.

4、The shadowy forms of men and horses, looming, large-sized , flickering.

人马荫凉形势可互换, 幽影, 大显, 摇曳间.

5、Four or five large-sized boats are moored near by , alongside each other.

附近并排停泊着四五条大船.

6、Both of them were offset by large-sized sinistral move of the Tanlou fault in Mesozoic.

郯庐断裂带中生代 大规模 左行平移使两者错开.

7、Prestressed steel strand of large-sized product development is progressing well.

大规格预应力钢绞线产品研发进展顺利.

8、Besides , also attracted 1 Three-Star Hotel, 3 large-sized famous catering group hotels.

有三 星级 酒店1间, 大型知名的饮食集团酒家3家.

9、Furthermore, it introduces the experience of static load test for large-sized T-beam.

另外, 还介绍了大型 T 梁静载试验的经验.

10、This kind of problem often occurs in the molding of large-sized shape cups.

此类问题在尺码比较大的罩杯加工过程中也时有发生.

11、This paper describes the modification design of a heat recovery boiler a large sized gas turbine.

本文介绍大型燃机余热锅炉的改造设计.

12、At the end, he bought a large-sized purple coloured silk shirt.

最后, 他买了一件大号的紫色真丝新衬衫.

13、He needs a large-sized T-shirt.

他得穿大号T恤衫.

14、I recognized the large-sized prize and seized it.

我认出了大号奖品并将它占领.

15、The method is suitable for fabricating nanometer holes and cone array patterns on large-sized substrate.

该方法适合大尺寸基片上纳米级孔、阵列图形的制作.

以上是简答网为您整理的large-sized怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/large-sized>